

Referat, skolebestyrelsesmøde

Mødedato 25. november 2024	Mødested/lokale Mødelokale: URDS	Mødetidspunkt Kl. 17:15 Spisning kl. 17.15 – 17.45, hvorefter mødet starter.	Sluttidspunkt Kl. 19:45
<p>Deltagere: Helle Vestergaard, Maria Nørskov, Rikke Corneliusen, Kasper Madsen, Claus Ottesen, Annie Gerstrøm, Karen Nørgaard Andresen, Kasper Hedegaard Pedersen, Lykke Teglgård Worm og Trine Dige Iversen. Elevrådsrepræsentanter: Gustav K. Nielsen 8.1 og Laurids Wormstrup, 7.2.</p> <p>Mødeleder: Kasper Ordstyrer: Trine Referent: Rikke Tidstager: Maria</p>			
<p>Evt. afbud bedes meddelt til: Helle Vestergaard på hevma@vejle.dk</p>		<p>Fraværende: Simon Høj</p>	

Mødedatoer i 24-25:

Mandag d. 25. november 2024

Tirsdag d. 14. januar 2025

Onsdag d. 26. marts 2025

Torsdag d. 1. maj 2025

Mandag d. 2. juni 2025.

Dagsordenspunkt	Mål	Tidsplan/referat
<p>1. Velkommen</p> <p>17.45 – 17.50 (5 min)</p>	<p>Velkommen v. Kasper</p> <p>Særlig velkommen til elevrådsrepræsentanterne.</p>	
<p>2. Anbefalinger om skærmbrug</p> <p>17.50 -18.30 (40 min)</p>	<p>Se vedhæftede udkast.</p> <p>Anbefalingen skal færdiggøres og vedtages på mødet.</p>	<p>Input fra elevrådet i alle afdelinger blev gennemgået.</p> <p>Der er generel opbakning til udkastet, men pkt. om at computere</p>

	<p>Det skal aftales, hvordan vi får den kommunikeret ud, så den kommer ud at leve.</p>	<p>ikke må bruges i pauserne kunne der ikke opnås tilslutning til.</p> <p>Forslag fra elevrådet om at man kan starte med at tage devices væk i nogle pauser og se, hvad der sker.</p> <p>Forslag om en blød overgang med en forsøgsordning frem til sommerferien: Som en prøvehandling planlægges to egentlige skærmfri pause dage. Vi forsøger at samle eleverne til fælles pauseaktiviteter med skærm øvrige udvalgte dage, for at lave fællesskab omkring det.</p> <p>Der er fortsat forældre, der henvender sig, fordi de undrer sig over, at børnene må bruge I-pads i SFO om fredagen.</p> <p>Udkastet blev tilrettet med prøvehandlingen vedr. computere i pauserne som tilføjelse.</p> <p>Anbefalingerne er vedtaget.</p> <p>De kommunikerer ud i løbet af december og er gældende fra 1. januar 2025.</p>
<p>3. Evaluering af skolefest/ tombola</p> <p>18.30 – 18.45 (15 min)</p>		<p>Endnu engang en rigtig god skolefest.</p> <p>Forslag om at afskaffe Bredager – pengene, eller at man kan bruge dem i flere boder.</p>
<p>4. Indtjening af penge til klassekasser</p> <p>18.45 – 19.15 (30 min)</p>	<p>Forældre har forespurgt på muligheden for at sælge ting, tilbyde tjenesteydelser for at samle penge ind til klassekassen mm.</p> <p>Vi har forældre, der meget gerne vil samarbejde med os om at lave</p>	<p>Vi skal have nedskrevet retningslinjer for sociale arrangementer.</p> <p>Arbejdsgruppen består af Trine fra skolebestyrelsen. Hun laver det første skriv.</p> <p>Ideer til arbejdsgruppen:</p>

	<p>sociale arrangementer, også med overnatning, men vi har brug for nogle klare rammer, for at understøtte det bedst muligt.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Hvem? : Hvilke årgange? • Økonomi: Hvilke muligheder gives der for at tjene penge til klassekassen? Egenbetaling? • Retningslinjer for ture med overnatning ifm. lærerdeltagelse. <p>Hvis vi skal have nedskrevet et princip eller retningslinjer, hvad skal det så indeholde, og hvem vil starte på det?</p> <p>Er det her punktet, der skal være temaet for dialogmødet til foråret?</p> <p>Dette er første drøftelse. Punktet kommer på igen til et efterfølgende møde.</p> <p>Evt. nedsættelse af arbejdsgruppe.</p>	<ul style="list-style-type: none"> - Der kan sælges mad fra elever til elever på skolen, så alle har glæde af det. - Forældrerådet kan tage initiativ til aktiviteter. - Forslag tages med og drøftes på dialogmøde med forældrerådene i foråret. -
<p>5. Kvalitet i forældresamarbejdet</p> <p>19.15 – 19.30 (15 min.)</p>	<p>Se bilag.</p> <p>Det er et fælleskommunalt tiltag, der ønskes vores input til.</p>	<p>HV gennemgik slides med rammen og fokusområder for forældresamarbejdet (folkeskoleloven, Børne- & Ungepolitikken og vidensnotat).</p> <p>Drøftelse i skolebestyrelsen omkring kvalitet i forældresamarbejdet.</p> <p>Input om kvalitet i forældresamarbejdet fra hhv. forældre, elever og de professionelle perspektiv blev skrevet ned og sendt til forvaltningen.</p>

<p>6. Nyt fra elevrådet</p> <p>19.30 – 19.35 (10 min).</p>	<p>Hvad arbejder elevrådet med lige nu?</p>	<p>Elevrådet fortæller, at de arbejder på en fælles dag for alle skoler i Vejle. De arbejder med at få mere fællesskab på tværs af skolerne.</p>
<p>7. Orientering og buffer</p> <p>19.35 – 19.45</p>	<p>Ledelsen:</p> <p>Skolebestyrelsesformanden:</p>	<p>Tilbage melding fra dialogmøde med børne og familieudvalget. Mødet handlede om følgende: Hvordan kan vi være skole for flere? Hvordan skal forældresamarbejdet være omkring det?</p> <p>Skolepatruljen: Skolepatruljen har haft en pause. Nu er den kommet i gang igen. 6. årgang har legepatruljen. De får en fælles tur til Legoland. 7. Årgang har skolepatruljen. De får en tur til Djurs Sommerland.</p> <p>Kasper fortsætter som formand det næste halve år.</p>